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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har den 18. februar 2015 stillet 

følgende spørgsmål nr. 170 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-

gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clau-

sen (EL). 

 

Spørgsmål nr. 170:  

’’Ministeren bedes at redegøre for, hvilke initiativer han har taget i forlængelse 

af sit svar på FLF alm. del – spm. 13” 

 

Svar: 

 

Som forlængelse af mit svar på FLF alm. del spørgsmål 13 har mit ministerium 

i samarbejde med Ministeriet for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri taget initiativ 

til afholdelse af et interessentmøde om pakningsstørrelser på veterinærlæge-

midler den 25. marts 2015. Der er inviteret en bred kreds af interessenter fra 

både human- og veterinærsiden. Formålet med interessentmødet er at drøfte 

omfanget af problemstillingen med lægemiddelpakningsstørrelser til kæledyr 

og dyr samt drøfte mulige løsninger herpå. 

 

På baggrund af drøftelserne fra mødet vil jeg overveje de videre konkrete 

handlemuligheder for at løse problemstillingen. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Nick Hækkerup      /      Zoheeb Iqbal 
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